
Zápis z porady vedení konané dne 19. 6. 2017 

 

Přítomni: Veselý, Dostál, Šrubařová, Kohoutková, Regner, Křenek, Vičar, Rebok, Krejčí 

Omluveni: Matyska, Bartošek, Malinka 

 

1. Zprávy z uplynulého týdne a očekávané události (Veselý) 

 Zítra se bude konat kolegium rektora (účast Veselý) – hlavním tématem jsou pravidla 

pro tvorbu studijních programů a další otázky (mj. program na podporu personální 

politiky – zmíněn příspěvek pro ÚVT v částce 440 tisíc Kč). 

 Přišlo stanovisko auditora ohledně Inet a jeho potenciálnímu obchodování, bude 

předmětem dalších jednání s RMU (Veselý). 

 

 

2. Úkoly z minulých kolegií 

 Noc vědců – za obě oblasti témat jsou ustanoveny kontaktní osoby - dopracování 

obsahu s Filipem Opálkou, vč. dořešení formy (otevření prostor Ústavu, …). 

 

3. Různé 

 Tajemnice informuje o proběhlé poradě tajemníků: 

 Je k disposici první výstup ze sběru plánů investic na příští roky. 

 Je očekáván pokyn MU k OP VVV a hospodářské činnosti (entita MU, 

výnosová metoda) – budou mít odpovědnost jednotlivá HS. 

 Tajemnice dále informuje o probíhajících diskusích ohledně plánu centrálního 

nakupování a la e-shop (kromě DNS a rámcových smluv). 

 Tajemnice upozorňuje na novou Směrnici MU o tvůrčím volnu (platnost od 

29.5.2017) 

 Tajemnice doporučuje řešitelům projektů při poskytování jakékoliv 

dokumentace z interních auditů MU poskytovateli dotace úzce spolupracovat 

s projektovou podporou. 

 Tajemnice dále informuje o zpracování návrhů odměn z projektů za červen, podklady 

divizním budou poskytnuty do zítřka. Dostál žádá o podklady k odměnám z publikací. 

 V souvislosti s reorganizací ÚVT nejsou v krátkodobém plánu žádná stěhování 

pracovníků. 

 Kohoutková informuje o plánované schůzce k Portálu MUNI 21.6. na RMU, za účasti 

zástupců ISu. 

 Kohoutková dále informuje o ztrátě kapacit překladatele pro terminologický slovník 

Inetu (zahrnuje terminologii z oblasti ekonomiky a správy). Vičar požádá ředitele CJV 

o doporučení jiného překladatele. 



 Na žádost p. Kohoutkové bude zařazena průběžná zpráva ohledně O365 - zejména 

předpokládaný harmonogram prací do začátku semestru - na jednání kolegia 26.6. 

(Regner). 

 Kohoutková informuje o odeslání podkladů ohledně plánovaných projektů CRP na 

rok2018 prorektorce Pitrové (2 projekty typu 18+ za ÚVT – Bartošek - GDPR, 

Kohoutková - Magion). 

 Křenek informuje o proběhlém pohovoru k hodnocení VI CERIT-SC 14.6. 

 Intranet ÚVT – Vičar požádal e-mailem konkrétní garanty jednotlivých stránek o 

revizi a aktualizaci obsahu, případně odstranění nepotřebných stránek tak, aby byly 

informace v intranetu dále použitelné a aktuální.  

 Vičar dále informuje o konání Celouniverzitního dne otevřených dveří MU pro 

uchazeče o studium 15.9., řešíme účast ÚVT a způsob zapojení. 

 V souvislosti s úkoly z porady Vedení MU Veselý žádá divizní o podklady podle 

předchozího rozdělení. 

 

Zapsala:                                         Schválil: 

Iva Krejčí                                       Martin Veselý  

                zástupce ředitele ÚVT MU  

 

https://intranet.ics.muni.cz/doku.php

